
Srečanje ob 10-letnici DU Horjul!
Dne 19. novembra se je okrog 90 članov DU

Horjul zbralo v osnovi šoli in uživalo v lepem
kulturnem programu. Skupaj smo proslavili 10.
obletnico odkar smo se odcepili do DU Dobrova.
Takrat smo do DU Dobrova prevzeli 90 članov iz
Horjula in 100 tisoč din gotovine. S tem denarjem
smo kupili dve knjigi. Začelo se je delo. Pisali
stno prošnje na delovne organizacije na ZDUS in
ZDU Veič. Imeli smo srečo, iz Zveze društev
upokojencev Slovenije so nam poslali 5,000.000
din. KS in OŠ Horjul sta nam priskrbeli eno sobo
v W Z Horjul, ki smo jo kompletno opremili.
Začeli smo misliti na nov prapor. Nabrali smo
toliko denarja, da smo kupili še 50 zlatih žebljič-
kov v katere so vgravirani darovalci. Odzvale so
se tudi delovne organizacije »Rašica« in »Iskra«,
ter osnovna šola, KS, RK, ZB, GD, LD ter nam
kupili osem spominskih trakov. Tako obogaten
prapor rabimo samo ob velikih slovesnostih.

Ob našem slavju 10-letnice od ustanovitve na-
šega draštva, se prav iskreno zahvaljujemo vsem
darovalcem in vsem tistim, ki so nam karkoli
pomagali, da je naše DU tako lepo zaživelo.
Najhujše nam je bilo leta 1983, ko nas je za vedno
zapustil naš prvi in ustanovni predsednik Franc
Filipčič. Na prvem občnem zboru smo izvolili
novega in to Gregorja Miklavčiča, ki še danes
vodi naše društvo.

V naše DU smo v desetih letih sprejeli 204
nove člane, umrlo jih je 68, odselilo 6, danes nas
je 232 članov. Ob tem našem jubileju se spomi-

njamo vseh naših mrtvih in živih članov. Starejše
in bolne bomo za Novo leto 1990 obiskali in
obdarili.

Spomini nam sežejo nazaj. Bilo je nekaj lepe-
ga, ko smo organizirali vsako leto vsaj dva izleta,
prirejali piknike v naravi, srečanja, proslave dne-
va žena itd. Dvakrat smo se srečali z našimi
sosednjimi društvi Dobrova in Polhovim Grad-
cem in to na partizanskem Ključu. Ustanovili
smo ekipo balinarjev, ekipo kolesarjev, tako smo
nudili pomoč - vsakemu nekaj. Sodelovali smo
s KS, osnovno šolo, ter se skupaj veselili proslav
in dela v kraju. Srečevali smo se ob tednih upoko-
jencev. Obiskovali smo naše revne in ostarele
člane itd.

O vsem tem bi lahko napisala zajetno knjigo.
Uporabila bom le stari izrek: »Vse pride, vse
mine, a spomini ostanejo«!

Z novim letom 1990 se začne drugo desetletje.
Januarja bomo pobirali članarino in vzajemno
samopomoč, pridobili bomo nove člane in naroč-
nike za časopis »Vzajemnost«. Februarja bomo
imeli občni zbor in izvoliti bo treba nove mlajše
člane, da bodo še z večjim elanom prijeli za delo.
Novemu odboru že sedaj zaželim veliko sreče in
zdravja!

Ob koncu zaželim vsem našim upokojencem in
vsem društvom občine Vič-Rudnik zdravja, sreče
in miru med narodi, da bi to našo jesen življenja
čim lepše preživeli!

Za DU HORJUL zapisala
Francka Vrhovec


